
TAIWAN Private Mini Tour

(TAICHUNG 台中/ NANTOU 南投/ MIAOLI 苗栗/ TAIPEI 台北)

5D4N

TC: TWN-MINI-5DWCF  VALID FOR JANUARY TILL DECEMBER 2025 

日期
DATE

行程编排
TOUR ITINERARY

早
B

午
L

晚
D

DAY 1
第一天

Singapore – Taoyuan Intl Airport – Taichung / 新加坡-桃园机场-台中
SIN - Taoyuan Intl Airport - Overnight Taichung hotel - Fengjia Night Market.

新加坡-桃园国际机场接机-夜宿台中飯店-晚間畅游逢甲夜市。

Stay: Taichung Fengjia Beacon / Holiday Inn Express or similar class / 住宿: 台中逢甲碧根/智選假日酒店 或同级

X X
逢甲夜市

(自理)
BY OWN

DAY 2
第二天

Taichung - Nantou Yuchi - Nantou Cingjing / 台中-南投魚池-南投清境
Breakfast - Tour Sun Moon Lake Scenic Area - Visit Wenwu Temple - Boat trip on the lake - Lunch - Head to Nantou

Cingjing Farm - Visit Green Green Grassland and Mountain View Ranch - Sheep Castle (Sheep show on weekends or as

per the farm's announcement) - Cingjing High Altitude Viewing Trail - Overnight Nantou Cingjing.

早餐后-游览日月潭等景区-参观文武廟-乘船遊湖-午餐-前往南投清境农场-参观青青草原观山牧場-綿羊城堡（綿羊秀限周末或
依农场公告）-清境高空关景步道-夜宿南投清境民宿

Stay: Nantou Cingjing/Dragon Manor Resort/Cingjing Formosa Modern Resort or similar class

住宿: 南投清境/龍莊渡假山莊/清境福爾摩莎時尚會館 或同级

O

三杯雞
風味料理

(自理)
BY OWN

清境甕仔雞
(自理)

BY OWN

DAY 3
第三天

Nantou Cingjing - Taichung - Miaoli – Taipei / 南投清境-台中-苗栗-台北
Breakfast - Explore Zhongshe Flower Field - Head to Taichung Sanyi Shengxing Station - Experience the old mountain line

scenic train and admire the Longteng Broken Bridge - Taste pineapple cakes at Vigor Kobo - Overnight Taipei hotel.

早餐后-參观中社花海-前往台中三義勝興車站-体验搭乘舊山線鐵道小火車远观龍驣断橋-品尝維格餅家凤梨酥-夜宿台北酒店

Note: The mountain line scenic train (Note: due to safety reasons, children under three years old, infants and pregnant

women are not allowed to ride) 备注：搭乘舊山線鐵道小火車 (注：因安全因素，三岁以下小孩及婴儿及孕妇不能乘搭）

Stay: Taipei Chuto Motel (Banqiao) / Hotel Riverview (New Wing) / He Shun Hotel / Cho Hotel series or similar class

住宿: 台北趣淘漫旅(板桥)/豪景(新馆)/禾顺行旅/雀客商旅系列 或同级

O
客家料理

(自理)
BY OWN

(自理)
BY OWN

DAY 4
第四天

Taipei / 台北
Breakfast - Taste Taiwanese pineapple cakes - Visit Martyrs' Shrine (Changing of the Guard) - Stroll through Jiufen Old

Street - Release sky lanterns at Shifen Old Street (at your own expense) - Visit Taipei 101 Mall (observation deck at your

own expense) - Evening exploration of Ximending – back to Taipei hotel.

早餐后-品嘗台灣凤梨酥-參观忠烈祠(衛兵交接)-畅游九份老街-十分铁道老街放天燈(自理)-参观台北101大楼购物中心(景观台
自理)-晚間畅游西門町-返回台北酒店

Stay: Taipei Chuto Motel (Banqiao) / Hotel Riverview (New Wing) / He Shun Hotel / Cho Hotel series or similar class

住宿: 台北趣淘漫旅(板桥)/豪景(新馆)/禾顺行旅/雀客商旅系列 或同级

O
九份老街

(自理)
BY OWN

西門町
(自理)

BY OWN

DAY 5
第五天

Taipei-Taoyuan Intl Airport-Singapore / 台北-桃园机场-新加坡
Breakfast – free and easy until transfer to Taoyuan Intl Airport for your flight back to Singapore.

早餐后退房-早上自由活動-前往桃园国际机场-返回溫暖的家。
O X X

Tour Fare Included / 团费内含：
◎ 3-4★Hotel/Minsu: 4 nights stays with Breakfast; 4晚住宿含早餐

◎ Transfer: 2ways Taoyuan Intl Airport – Hotel transfer; 来回机场接送

◎ Vehicle: 3-days car usage (D2-D4, maximum 8-10 hours per day)

3天用车(D2-D4, 用车时长一天不超过8-10小时）不得超时用车

(NO overtime allowed and cannot split unused hour to next day) 

◎ Sightseeing entrance: Mountain line scenic train 含旧山線铁道小火車

◎ Driver conducted in Mandarin unless otherwise specified 中文车导

Tour Fare Excluded / 团费不内含:
◎Meals: lunch and dinner (by own expenses) 餐食自理（午餐及晚餐）

◎All sightseeing entrance fees at estimated NT$900~$1000 per pax. 景点门票自理

（乘船遊湖，青青草原，高空观景步道，中社花海等）

◎ Driver Tipping at SGD5 /pax/day (5Days-SGD25 per pax) - pay in SIN 不含司机小费

◎ Hotel / Minsu Peak Season Surcharges (If Any, will inform upon booking) 酒店民宿旺季附加费

◎ Travel Insurance, Travel Visa (apply by own if any) 旅游保险，旅游签证（如需）

◎ Other personal expenses 其余个人费用（如有）

REMARKS / 备注:
※ According to Taiwan law, car usage is limited to maximum 08-10 hours per day. Extra cost will be charged for overtime
usage. 依台湾法律，每日用车时间限制为 08-10 小时，超时使用需额外付费。

※ Before the tour, if any changes of the itinerary, please ensure to inform travel agent in advance (Surcharges may apply).
※ 行程开始前，如有任何行程变更，请务必提前通知旅行社（更改行程可能需额外附加费用）。
※ Travel agent / local operator / driver reserves the right to re-arrange the sequence of the tour program where & when
deemed necessary for smooth of itinerary without prior notice. 旅行社/当地运营商/司机保留在必要时重新安排行程顺序的权
利，以确保行程顺利进行，恕不另行通知。
※ In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.
※ 英文版行程翻译自中文版本。如有差议，将以中文版本为标准。行程顺序或因当地非预期情况而需临时更改，以确保行程顺利
进行, 恕不预先告知。



TAIWAN Private Mini Tour

(KEELUNG 基隆 / TAICHUNG 台中/ NANTOU 南投/ MIAOLI 苗栗/ TAIPEI 台北)

6D5N

TC: TWN-MINI-6DWCF  VALID FOR JANUARY TILL DECEMBER 2025 

日期
DATE

行程编排
TOUR ITINERARY

早
B

午
L

晚
D

DAY 1
第一天

SIN–Taoyuan Intl Airport–Taipei City (Taoyuan/Wanli/Jinshan) / 新加坡-桃园机场-新北市(桃園或萬里或金山)
SIN - Taoyuan Intl Airport - Proceed to stay at a hot spring hotel in Taoyuan City or Wanli or Jinshan in New Taipei City

(hot spring available in the room, please bring your own swimsuit and swimming cap for the public pool)

新加坡-桃园国际机场接机-前往入住新北市桃園或萬里或金山温泉酒店（房内可泡温泉，大众池请自备泳衣泳帽）

Stay: Wanli Jinyongquan SPA Hot Spring Club/Far East Jinshan Bay Hot Spring Club/Lido Forest Hot Spring or similar class

住宿: 萬里金湧泉SPA溫泉會館/遠東金山海灣溫泉會館/麗多森林溫泉酒店或同级

X X
(自理)

BY OWN

DAY 2
第二天

Taipei City (Taoyuan/Wanli/Jinshan) – Keelung – Taichung / 新北市(桃園或萬里或金山)-基隆-台中
Check-out hot spring hotel - Visit Yehliu Geopark - Stroll through Jiufen Old Street - Release sky lanterns at Shifen Old

Street (at your own expense) - Overnight in Taichung - Explore Fengjia Night Market in the evening.

新北市温泉酒店退房后-野柳地质公园-暢遊九份老街-十分鐵道老街放天燈(自理)-夜宿台中飯店-晚間暢遊逢甲夜市

Stay: Taichung Fengjia Beacon / Holiday Inn Express or similar class / 住宿: 台中逢甲碧根/智選假日酒店 或同级

O
九份老街

(自理)
BY OWN

逢甲夜市
(自理)

BY OWN

DAY 3
第三天

Taichung - Nantou Yuchi - Nantou Cingjing / 台中-南投魚池-南投清境
Breakfast - Tour Sun Moon Lake Scenic Area - Visit Wenwu Temple - Boat trip on the lake - Lunch - Head to Nantou

Cingjing Farm - Visit Green Green Grassland and Mountain View Ranch - Sheep Castle (Sheep show on weekends or as

per the farm's announcement) - Cingjing High Altitude Viewing Trail - Overnight Nantou Cingjing.

早餐后-游览日月潭等景区-参观文武廟-乘船遊湖-午餐-前往南投清境农场-参观青青草原观山牧場-綿羊城堡（綿羊秀限周末或
依农场公告）-清境高空关景步道-夜宿南投清境民宿

Stay: Nantou Cingjing/Dragon Manor Resort/Cingjing Formosa Modern Resort or similar class

住宿: 南投清境/龍莊渡假山莊/清境福爾摩莎時尚會館 或同级

O

三杯雞
風味料理

(自理)
BY OWN

清境甕仔雞
(自理)

BY OWN

DAY 4
第四天

Nantou Cingjing - Taichung - Miaoli – Taipei / 南投清境-台中-苗栗-台北
Breakfast - Explore Zhongshe Flower Field - Head to Taichung Sanyi Shengxing Station - Experience the old mountain line

scenic train and admire the Longteng Broken Bridge - Taste pineapple cakes at Vigor Kobo - Overnight Taipei hotel.

早餐后-參观中社花海-前往台中三義勝興車站-体验搭乘舊山線鐵道小火車远观龍驣断橋-品尝維格餅家凤梨酥-夜宿台北酒店

Note: The mountain line scenic train (Note: due to safety reasons, children under three years old, infants and pregnant

women are not allowed to ride) 备注：搭乘舊山線鐵道小火車 (注：因安全因素，三岁以下小孩及婴儿及孕妇不能乘搭）

Stay: Taipei Chuto Motel (Banqiao) / Hotel Riverview (New Wing) / He Shun Hotel / Cho Hotel series or similar class

住宿: 台北趣淘漫旅(板桥)/豪景(新馆)/禾顺行旅/雀客商旅系列 或同级

O
客家料理

(自理)
BY OWN

(自理)
BY OWN

DAY 5
第五天

Taipei / 台北
Breakfast - Taste Taiwanese pineapple cakes - Visit Martyrs' Shrine (Changing of the Guard) - Visit Taipei 101 Mall

(observation deck at your own expense) - Evening exploration of Ximending – back to Taipei hotel.

早餐后-品嘗台灣凤梨酥-參观忠烈祠(衛兵交接)-参观台北101大楼购物中心(景观台自理)-晚間畅游西門町-返回台北酒店

Stay: Taipei Chuto Motel (Banqiao) / Hotel Riverview (New Wing) / He Shun Hotel / Cho Hotel series or similar class

住宿: 台北趣淘漫旅(板桥)/豪景(新馆)/禾顺行旅/雀客商旅系列 或同级

O
(自理)

BY OWN

西門町
(自理)

BY OWN

DAY 6
第六天

Taipei-Taoyuan Intl Airport-Singapore / 台北-桃园机场-新加坡
Breakfast – free and easy until transfer to Taoyuan Intl Airport for your flight back to Singapore.

早餐后退房-早上自由活動-前往桃园国际机场-返回溫暖的家。
O X X

Tour Fare Included / 团费内含：
◎ 3-4★Hotel/Minsu: 5 nights stays with Breakfast; 5晚住宿含早餐

◎ Transfer: 2ways Taoyuan Intl Airport – Hotel transfer; 来回机场接送

◎ Vehicle: 4-days car usage (D2-D5, maximum 8-10 hours per day)

4天用车(D2-D5, 用车时长一天不超过8-10小时）不得超时用车

(NO overtime allowed and cannot split unused hour to next day) 

◎ Sightseeing entrance: Mountain line scenic train 含旧山線铁道小火車

◎ Driver conducted in Mandarin unless otherwise specified 中文车导

Tour Fare Excluded / 团费不内含:
◎Meals: lunch and dinner (by own expenses) 餐食自理（午餐及晚餐）

◎All sightseeing entrance fees at estimated NT$1000~$1200 per pax. 景点门票自理

（野柳地质公园，乘船遊湖，青青草原，高空观景步道，中社花海等）
◎ Driver Tipping at SGD5 /pax/day (6Days-SGD30 per pax) - pay in SIN 不含司机小费

◎ Hotel / Minsu Peak Season Surcharges (If Any, will inform upon booking) 酒店民宿旺季附加费

◎ Travel Insurance, Travel Visa (apply by own if any) 旅游保险，旅游签证（如需）

◎ Other personal expenses 其余个人费用（如有）

REMARKS / 备注:  ※ According to Taiwan law, car usage is limited to maximum 08-10 hours per day. Extra cost will be charged for overtime usage. 、

※ Before the tour, if any changes of the itinerary, please ensure to inform travel agent in advance (Surcharges may apply).
※依台湾法律，每日用车时间限制为 08-10 小时，超时使用需额外付费。行程开始前，如有任何行程变更，请务必提前通知旅行社（更改行程可能需额外附加费用）。
※ Travel agent / local operator / driver reserves the right to re-arrange the sequence of the tour program where & when deemed necessary for smooth of
itinerary without prior notice. 旅行社/当地运营商/司机保留在必要时重新安排行程顺序的权利，以确保行程顺利进行，恕不另行通知。

※ In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.
※ 英文版行程翻译自中文版本。如有差议，将以中文版本为标准。行程顺序或因当地非预期情况而需临时更改，以确保行程顺利进行, 恕不预先告知。


